
                 
REPUBLIKA HRVATSKA 

ŠIBENSKO-KNINSKA ŽUPANIJA 

      GRAD DRNIŠ 

 GRADSKO VIJEĆE 

 

Klasa:   021-05/13-50/3 

Urbroj:  2182/06-13-02 

 

Drniš,   12. kolovoza 2013. godine 

 

 

Z A P I S N I K  

 

 

                   sa 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Drniša, održane dana 12. kolovoza 2013. 

godine, u maloj gradskoj vijećnici, s početkom u 19,00 sati. 

 

                   Nazočni članovi vijeća: 

                   Ante Galić, Ante Pleadin, Jure Ivić, Josip Lucić, Zoran Bitunjac, Zvonimir Skelin, 

Vlatka Duilo, Marko Eraković, Ivica Kosor, Miro Matijaš, Petar Abramac (11) 

             

                   Opravdano odsutni članovi vijeća: 

                   Ljerka Karadža-Lapić, Marin Malenica, Ivica Rajčić (3) 

 

                   Odsutni članovi vijeća: 

                    Ivan Mihaljević, Frane Marin (2) 

 

                   Ostali nazočni: 

                   Josip Begonja, Marija Lovrić, Ante Galić   

 

                   Zapisničar: Ivana Lacić 

 

                   Ante Galić – dame i gospodo, otvaram 3. sjednicu Gradskog vijeća Grada Drniša. 

Srdačno pozdravljam dame i gospodu vijećnike, gradonačelnika, stručnu službu Grada Drniša, 

predstavnike medije i sve ostale nazočne.  

                   Prelazimo na utvrđivanje kvoruma, te molim tajnicu Grada da obavi prozivku 

vijećnika.  

                   Konstatiram da je sjednici nazočno 11 od 16 vijećnika i da postoji kvorum za 

pravovaljano odlučivanje.  

                   Pozdravio bih, po prvi put, novoizabranog predsjednika Savjeta mladih g. Antu 

Galića 

 

                   Prelazimo na potvrdu zapisnika sa 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Drniša.  
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                   Vlatka Duilo – ja imam jednu primjedbu na zapisnik.  

                   Gospodin Zvonimir Skelin je postavio pitanje vezano za prijevoz učenika 

Miljevačkih sela prema Šibeniku.  

                   Gospodin gradonačelnik je odgovorio ovo što tu stoji, uz dodatak još dvije 

rečenice koje bitno mijenjaju smisao. Ne znam zbog čega su, da li slučajno ili namjerno 

izostavljene. One su slijedeće, nadam se da će se kolege i vijećnici sjetiti. One su glasile, 

otprilike ovako: da Grad Drniš neće nikoga taksirati, da su nekad učenici iznajmljivali sobe u 

Šibeniku, pa je i gospodin gradonačelnik naveo i primjer svoje sestre, dakle, decidirano je 

odbio svaku primisao da se organizira bilo kakav prijevoz za učenike sa miljevačkih sela, 

premda ja mislim, da nisu u pitanju samo učenici, nego da sedam sela praktički ostaje  

odsječeno bez prijevoza.  

                   To je moja primjedba na ovaj zapisnik.  

                   Josip Begonja – ja bih predložio, kolegice, da gđa Ivana presluša snimku ovoga 

zapisnika i da ovaj zapisnik ostavimo za slijedeću redovnu sjednicu Gradskog vijeća  kada 

ćemo doslovno navesti što je tada kazano. Ja se, u ovom trenutku, ne mogu točno sjetiti svih 

riječi što je kazano, dopuštam mogućnost da je nešto ispušteno u ovom zapisniku, pa ćemo za 

slijedeću sjednicu to pripremiti.  

                   Ante Galić – stavljam prijedlog gradonačelnika na glasovanje.  

 

                   Predloženo se jednoglasno prihvaća.  

 

                   Vijećnička pitanja:  

 

                   Vlatka Duilo – moje prvo pitanje, citirat ću gospodina gradonačelnika iz 

prethodnog zapisnika i to: 

                   „Ne može se ići u javni natječaj a da se nema ovlaštenje svoga tijela, jer 

procijenjena vrijednost je znatno, ne iznad milijun kuna nego 0,5%, a taj milijun kuna je 

ostavljen za velike gradove, kao ograničavajući faktor. A 0,5% našega Proračuna u dijelu u 

kojem se govori o primicima ostvarenim u prethodnoj godini je negdje oko 70 tisuća kuna.  

                   Ovdje, da bi ja napravio prvi korak, prvi korak je natječaj, ja moram dobiti 

suglasnost. Gospodo, od kud ja mogu ići u natječaj, u nešto za što unaprijed znam da će biti 

više od 70 tisuća kuna.“ 

                   Ja sad postavljam pitanje – zbog čega se, ja uđem u elektronički oglasnik javne 

nabave, pa sam vidjela da je negdje sredinom šestog mjeseca, raspisan javni natječaj za 

nabavku jednog vozila za Grad, u visini, procijenjena vrijednost je 96 tisuća kuna, zbog čega 

se, dakle, nije i za taj, to pokretanje i ulaženje u postupak javne nabave za to vozilo, isto 

tražila odluka ili zaključak predstavničkog tijela.  

                   Drugo pitanje, upravo je vezano, gospodine gradonačelniče, za ovih sedam 

miljevačkih sela, neovisno o učenicima govorim, govorim generalno, oni će praktički biti bez 

ikakvog prijevoza. Ja sad ne želim predlagati, niti prejudicirati rješenje, ali vi ste sami bili 

zagovornik u prethodnom mandatu da Grad Drniš ide na lizing, na kupnju, odnosno, možda 

čak u sklopu svog poduzeća i proširili smo, čak je i donijeta odluka na Gradskom vijeću  da se 

prošiti djelatnost našeg poduzeća RAD i da se, između ostalog, bavi i javnim prijevozom.  

                   Ja vas molim, da li vi razmišljate i dalje o jednoj takvoj mogućnosti. Ja se ne 

mogu pomiriti sa činjenicom da bar jedan dnevno ujutro ili eventualno u povratku, da i oni 

imaju tu mogućnost kao i druga naša naselja.   
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                   Josip Begonja – odgovor na prvo pitanje. Grad Drniš nije nabavio nikakvo 

osobno vozilo u smislu kupnje, nego je na operativni lizing ima mjesečni najam koji se može 

prekinuti nakon tri mjeseca ili nakon pet godina. Dakle, u ovome trenutku, mi imamo 

mjesečnu najamninu u iznosu od 205 eura.  

                   Drugo pitanje – kad govorimo o prijevozu kojega sam ja zagovarao, kroz  

nabavku mini autobusa, govorilo se prije svega o potrebi prijevoza  prema Gradu Drnišu ne 

samo srednjoškolaca, nego i drugih putnika.  

                   Ali i to nije upitno.  

                   Sa Čazmatransom od početka školske godine imamo sklopljen koncesijski 

ugovor. Međutim, problem je, kad govorimo o Miljevcima, prijevoz iz pravca Miljevaca 

prema Šibeniku, gdje ATP , sada pod vodstvom novoga stečajnog upravitelja, a dijelom ste i 

upoznati s tim, zahtijeva 60 tisuća kuna plus PDV mjesečno zbog sufinanciranja nerentabilne 

linije. To bi po prilici značilo oko 700 tisuća kuna i više, za jednu školsku godinu. 

Mi taj novac nemamo. Ali, pokušat ćemo riješiti onoliko koliko to možemo i ako budemo 

mogli da ipak osiguramo prijevoz srednjoškolcima na način na koji ste, ako se ne varam i vi 

sklopili ugovor na početku prošlog semestra.  

 

                   Ante Galić – prelazimo na utvrđivanje dnevnog reda.  

 

                   Za današnju sjednicu, predložen je slijedeći 

 

D n e v n i    r e d 

 

                   1. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja –  

                       (Nagrada Grada Drniša za životno djelo). 

                   2. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja –  

                       (Povelja Grada Drniša o proglašenju počasnog građanina Grada Drniša) 

 

                   Predloženi dnevni red se jednoglasno usvaja.  

 

                   AD-1/  

 

                   Ante Pleadin – Komisija za Izbor i imenovanje a na temelju mišljenja Komisije 

za dodjelu javnih priznanja, predlaže Gradskom vijeću da se dodijele slijedeća javna priznanja 

Grada Drniša i to: 

                   1. Nagrada Grada Drniša za životno djelo -  

                      ANTI DŽELALIJI, gradonačelniku Grada Drniša od 2001. do 2012. godine za 

izniman doprinos na polju obnove javnih i sakralnih objekata, te promicanja i očuvanja 

moralnih, kulturoloških i društvenih vrijednosti na području Grada Drniša. 

                   2. Povelju počasnog građanina Grada Drniša -  

                      Kiparu IVANU MEŠTROVIĆU, povodom 130. godišnjice rođenja, te za 

ukupan doprinos na području umjetnosti i kulture u drniškom kraju.  

 

                   Prijedlog za dodjelu nagrade Grada Drniša za Antu Dželaliju podnio je 

Franjevački samostan Visovac, a prijedlog za povelju počasnog građanina Grada Drniša 

predložio je Gradski muzej Grada Drniša.  
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                   Ante Galić – napomenu bih da glasujemo za obje točne dnevnog reda 

istovremeno.  

 

                   Predloženo se jednoglasno prihvaća.  

 

 

 

                   Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje rad sjednice. 

                   Sjednica završila sa radom u 19,15 sati.  

 

 

Zapisničar:                                                                              PREDSJEDNIK: 

Ivana Lacić                                                                           Ante Galić, dipl.iur. 

 


